

Title (en)

ISOLATING SWITCH DEVICE FOR HIGH-VOLTAGE ELECTRICAL CONNECTION AND DISCONNECTION

Title (de)

TRENNVORRICHTUNG ZUR HOCHSPANNUNGSSTROM-UNTERBRECHUNG ODER -VERBINDUNG

Title (fr)

DISPOSITIF SECTIONNEUR DE DÉCONNEXION OU CONNEXION ÉLECTRIQUE HAUTE-TENSION

Publication

EP 3070727 A1 20160921 (FR)

Application

EP 15290078 A 20150320

Priority

EP 15290078 A 20150320

Abstract (en)

[origin: WO2016150637A1] The present invention describes an isolating switch device for high-voltage electrical disconnection or connection comprising: - a female contactor (2); - a male contactor (1) movable in a longitudinal direction (D) relative to the female conductor in such a way as to provide a closed mode, a disconnection mode and an open mode of the isolating switch, - a first set of spring contactors (3) arranged on an inner circumference of the female contactor, in order to provide, in the closed mode of the isolating switch, an electrical contact between the male and female contactors. At least a second set of spring contactors (5) is arranged on a second inner circumference of the female contactor, in order to provide, in the closed mode of the isolating switch, a second electrical contact successively between a longitudinal end of the male contactor (1), at least one conductor and said spring contactors (5), said conductor comprising at least two blocks (6, 7), at least one of which is movable in the longitudinal direction relative to said male and female contactors in the disconnection (or connection) mode of the isolating switch.

Abstract (fr)

La présente invention décrit un dispositif sectionneur de déconnexion ou connexion électrique haute-tension comprenant : - un contacteur femelle (2) ; - un contacteur mâle (1) mobile selon une direction longitudinale (D) relativement au conducteur femelle de sorte à garantir un mode fermé, un mode de déconnexion et un mode ouvert du sectionneur, - un premier jeu de contacteurs-ressort(3) disposés sur une circonférence interne du contacteur femelle, afin d'assurer en mode fermé du sectionneur un contact électrique entre les contacteurs mâle et femelle. Au moins un deuxième jeu de contacteurs-ressort (5) est disposé sur une deuxième circonférence interne du contacteur femelle, afin d'assurer en mode fermé du sectionneur un deuxième contact électrique entre successivement une extrémité longitudinale du contacteur mâle (1), au moins un conducteur et les dits contacteurs-ressort (5), ledit conducteur comprenant au moins deux blocs (6, 7) dont au moins un est mobile selon la direction longitudinale relativement aux dits contacteurs mâle et femelle en mode de déconnexion (ou connexion) du sectionneur.

IPC 8 full level

H01H 1/38 (2006.01); **H01H 31/32** (2006.01); **H01R 13/703** (2006.01); **H01R 13/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 1/385 (2013.01); **H01H 31/32** (2013.01); **H01R 13/703** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 102013216371 A1 20150219 - SIEMENS AG [DE]

Citation (search report)

- [A] EP 2221844 A1 20100825 - ABB TECHNOLOGY AG [CH]
- [A] DE 102010062343 A1 20120606 - SIEMENS AG [DE]
- [A] DE 9108589 U1 19910905
- [A] EP 2194556 A1 20100609 - LS IND SYSTEMS CO LTD [KR]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3070727 A1 20160921; EP 3070727 B1 20170920; WO 2016150637 A1 20160929

DOCDB simple family (application)

EP 15290078 A 20150320; EP 2016053867 W 20160224